
FAU-referat 12.06.24 

Tilstede: 

2. trinn: Linn og Liss 

3. trinn:   Linda 

6. trinn:   Martina 

7. trinn:   Therese 

8. trinn:   Ellen 

  

Diskusjonspunkter: 

  17. mai:  

- Loddremser var populære og ble fort utsolgt. Forslag om å ha tidsluker for kjøp og la folk velge 

premier selv. 

- Lage sponsorskilt med «takk til» eller legge ut sponsorene på Facebook for synlighet. 

- Russebussen var innom med veldig høy musikk. Forslag til neste års komité om å kontakte russen 

for besøk. 

-   Støtte til Siggerud skolekorps:    

  10,000 kr er for mye. Sjekk hva andre skoler betaler. For eksempel, Langhus betaler 2,500 kr. 

  FAU trenger spesifisering på hva pengene skal brukes til. Det er ikke rettferdig at FAU skal betale 

hele beløpet til instruktør. 

 Foreslår en grense på 5,000 kr. Leder og kasserer skal ta dette opp med korpset neste år. 

 Speideren bør også få støtte. 

- Sørg for å ha kontanter neste år, da mange barn ble skuffet over å ikke kunne betale med 

kontanter. 

- Avtale med butikk for retur av brus. FAU bør ha kontroll over dette. 

- Folk vippset for brus som var utsolgt. Neste år bør det henges opp lapp over utsolgte varer. 

- Kakene solgte ikke så mye. 

- Skaffe en boks med strips, teip, pølseklyper og utstyr som kan brukes flere år. 

- Slush var savnet, og det var ingen frukt. Redusere antall sjokoladekaker. 

- Dårlig plassering på aktivitetskortene. Selg disse der aktivitetene er. 



Årets 5. trinn får ??? 

Fra neste år blir fordelingen 40/60 mellom 5. trinn og FAU. 

- Inntektene i år var lavere på grunn av høye utgifter. FAU tar over kontakt med Partytime, Capri-

Sonne, etc. 

- 17. mai-komiteen fra 5. trinn må evaluere økonomien før siste FAU-møte før sommeren. Revisjon 

må være ferdig innen juli. 

- Feiringen i skolegården var en suksess. Ikke ønskelig å flytte tilbake til kirken. 

- Lyd fra høyttalerne var for lav. Plassere toget på én rekke. Konferansier må be folk være stille. Be 

folk ta med egen campingstol. 

- Siggerud IL har stoler i containeren. 

  

Diverse:  

- Hjelpe skolen med å samle inn bøker til biblioteket. 

- Første FAU-møte til høsten:  

9. september 2024, som blir årsmøte. Både gamle og nye FAU-representanter skal møte. 

- Natteravn komitè:  

Bør ha to FAU-representanter for samarbeid og diskusjoner i FAU. 

 Natteravnsfilm:  

Vises på første foreldremøte for 5.-10. trinn på høsten. 

Kan videoen sendes til lærerne med en felles tekst? Kan rektor be lærerne gjøre dette? 

Natteravner ute er forebyggende. 

- 17. mai:  

Trenger to representanter. 

Ikke greit å rygge inn med tilhenger før avslutning. Avslutning 2024 var kl. 14, men bord og stoler ble 

lastet på tilhenger kl. 13:30. 

  

-Trafikk:  

Bør ha to FAU-representanter. 1.-4. trinn får tildelt vakttider. FAU kan stille første uka. 

Dele ut informasjonsark om hjertesone. 



To ukers periode ved skolestart (19. aug) og noen uker i desember. Høre med Kiwanis og 

pensjonistforeningen. 

Hvert trinn har to uker hver: skolestart, etter høstferien, desember, januar. 

Oppfordre til å unngå bilkjøring til skolen. 

- Trafikksituasjon på Siggerud:  

Nordre Follo, Hanne Birgitte Moe, ønsker innspill innen 15. sept. Martina lager en mal. 

Måking: Ikke ha store hauger ved skolen. 

Trenger skilt. 

Mangler fotgjengeroverganger ved bussholdeplasser. Overganger mangler også ved Karlsrud, 

Brusagaveien, og veien mot hallen. 

  


